
У чым мая вера? (3)

Аўтар: Рэдакцыя
02.11.2012 01:00

Хрысціянская думка  

 Кс. бп Аляксандр Кашкевіч
    Мы павінны клапаціцца аб тым, каб наша вера ўзрастала, каб мы былі моцнымі
духоўна. Нас цешыць гэтая цудоўная святыня (урачыстасць у Міжэрычах), але больш нас
цешыць тое, што яна напоўнена вернікамі, бо тады не было б нас, не было б сэнсу
аднаўлення і будаўніцтва святынь. Вы з’яўляецеся той жывой святыняй, вы – тыя жывыя
камяні, з якіх пабудаваны дом для Пана. Няхай вера павялічваецца ў нашым народзе. 
   
    А. Ян Банькоўскі, Ломжа
    Вера павінна ўзрастаць, яе нельга пагашаць, яна павінна быць жывой. Калі будзе
жывой вера, будзе і радасць. †      
    Андрэй Мікалаеў-Пашкевіч, facebook 
    “Верить в Бога – это не значит верить, что Бог существует. Это, прежде всего, верить
в то, что Бог направляет историю и нашу жизнь” (Жюль Бастьен-Лепаж). Конечно, у
большинства людей присутствует религиозное чувство, и можно сказать, что каждая
человеческая душа открыта к священному. Сталкиваясь со страданием, смертью и
свободой, каждый оказывается перед реальностями, несоизмеримо превосходящими
его. Люди всегда ищут Бога, но великая драма заключается в том, что человек может
сказать Богу “нет”, преклоняя колени перед идолами. Проблема сегодня состоит уже не
в атеизме, но в идолопоклонстве.
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